
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 15. november 2023 kl. 18.30  

Mødeleder  Birgitte Jakobsen 

Referent  Søren    

Fraværende:  Jacob 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt. 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

Henvendelse angående bustransport ifm. anderledes dage. 

Konklusion: Skolen skal melde tidligere ud omkring mulighed for 

hjemtransport. 

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

Skoleudviklingssamtale med forvaltningen d. 24/1 -2024 fra kl. 13-15. 

Birgitte deltager fra skolebestyrelsen. 

Udspil fra regeringen – kvalitetsprogram for skoledagen – modtaget. 

Forhandlinger går i gang på Christiansborg. Når forslaget er vedtaget, drøftes 

dette i Skolebestyrelsen. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen. 

Intet 
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5. Nyt fra elevrådet. 

Har drøftet  

- Hvordan man kan øge trivslen på skolen. Elevrådets forslag var, at man 

kunne bruge UUV-timerne til styrkelse af elevsamtalerne. 

- At lektier – afleveringsopgaver - ønskes mere ligeligt fordelt hen over 

skoleåret – Et forslag der evt. Kan drøftes og koordineres i klasse-/ 

årgangsteamet.  

Punktet dagsordensættes på et afdelingsmøde i ungemiljøet. 

- 2 fra elevrådet har været på besøg på i U-huset (Glamsbjerg), hvor 

elevrødderne mødte politikerne fra børne-unge- uddannelsesudvalget, 

hvor bl.a. trivsel blev drøftet. 

 

6. Dialogmøde tilbagemelding. 

Ingen skolebestyrelsesmedlemmer havde mulighed for at deltage.  

Claus deltog i dialogmødet. Temaet var trivsel. 

 

7. Konfirmationsforberedelse. 

     Punktet drøftet. 

Ledelsen afholder møde med præsterne og drøfter mulighederne for at flytte 

konfirmationsforberedelserne til et andet tidspunkt på dagen end 

morgenmodulet. 

  

8. Budgetopfølgning. 

Claus orienterede om budgettet.  

Det går den rigtige vej med skolens underskud.  

Der forventes et underskud på ca. 800.000 kr. 
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9. Besøg hos Scancap. 

Birgitte orienterede om mødet, som skolebestyrelsen er inviteret til af 

Venstregruppen i Aarup. En lille delegation fra skolebestyrelsen og Claus 

møder op med skolens forventninger til fremtidigt samarbejde. Især byens 

erhvervsmæssige muligheder er interessante med henvisning til oprettelse 

af praktikpladser.  

Men også muligheden for udskolingseleverne i de ældste klasser, for at 

kunne komme i juniormesterlære en til to dage om ugen, er interessant for 

skolen.  

 

10. Princip. 

 Princip for ordensregler. 

Princippet drøftet. Skal omskrives og forenkles. Tages op på et kommende 

møde. 

 

 Princip for differentieret undervisning. 

Princippet drøftet. Skal omskrives og forenkles. Forslag om et samlet 

princip for undervisning. Muligheden undersøges. Princippet tages op på et 

kommende møde. 

 

11. Bordet rundt. 

 Få korte opklarende spørgsmål blev besvaret. 

 

12. Evt. 

 Intet. 

Næste møde torsdag d. 14/12. 

 

 

 


